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Protokół 

 

z Obrad Walnego Zebrania Delegatów  

Warszawskiego Związku Brydża Sportowego  

5 grudnia 2018 roku 

 

 

Walne Zebranie Delegatów Warszawskiego Związku Brydża Sportowego rozpoczęło się 

5 grudnia 2018 o godz. 18.00 (w II terminie) w Warszawie w Centrum Sportów Umysłowych 

przy ul. Polinezyjskiej 10.  

 

Zebranie otworzył i przywitał przybyłych Delegatów Prezes Warszawskiego Związku Brydża 

Sportowego kol. Michał Kalita. Następnie zaproponował on Prezesa PZBS, kol. Witolda 

Stachnika na przewodniczącego Zebrania. Kolega zgodził się kandydować. Jednogłośnie 

przyjęto tę kandydaturę.  

 

Uchwała nr 1 

 

WZD powołuje Witolda Stachnika na Przewodniczącego Zebrania. 

 

Następnie kol. Michał Kalita zaproponował kandydaturę kol. Anny Kosiorek na 

protokolantkę. Koleżanka zgodziła się kandydować. W związku z brakiem innych kandydatur 

Przewodniczący Zebrania zarządził głosowanie w trybie jawnym nad przyjęciem uchwały 

następującej treści: 

 

Uchwała nr 2 

 

WZD powołuje Annę Kosiorek na Protokolanta Zebrania. 

 

Uchwała została przyjęta przez aklamację. 

 

Przewodniczący WZD Witold Stachnik poprosił o delegatów o uwagi do proponowanego 

przez Zarząd WZBS Planu Obrad. 

● Kol. Jarek Markowski zaproponował, aby po podsumowaniu kadencji przez Zarząd 

zostawić miejsce na dyskusję, aby także delegaci mogli podsumować (nie tylko 

skróconą, ale i pełną, 4-letnią) kadencję.  

● Kol. Michał Kalita zaproponował, aby powołać Komisję Wniosków, która zbierze 

wszelkie wnioski jakie WZD wniesie podczas zebrania oraz aby wnioski te zostały 

poddane pod głosowanie w dalszej części Zebrania. 

● Kol. Janusz Maliszewski stwierdził, że Porządek Zebrania powinien przewidzieć 

miejsce na podejmowanie uchwał przez WZD. 

 

 

 

 

Przewodniczący Zebrania zarządził głosowanie jawne nad uchwałą następującej treści: 
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Uchwała nr 3  

 

WZD będzie obradować wg następującego porządku: 

 

Porządek Obrad Walnego Zebrania Delegatów Warszawskiego Związku Brydża Sportowego  

 

1. Otwarcie Zebrania. 

2. Wybór Przewodniczącego Zebrania i Protokolanta. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie Regulaminu Walnego Zebrania Delegatów. 

5. Wybór i ukonstytuowanie się Komisji Skrutacyjnej 

6. Wybór i ukonstytuowanie się Komisji Mandatowej. 

7. Wybór i ukonstytuowanie się Komisji Wniosków. 

8. Podsumowanie skróconej kadencji Zarządu przez reprezentanta ustępującego 

Zarządu WZBS. 

9. Podsumowanie skróconej kadencji Zarządu przez Komisję Rewizyjną WZBS. 

10.  Dyskusja. 

11. Informacja Komisji Mandatowej o ważności Zebrania. 

12. Dyskusja nad kandydaturami na Prezesa WZBS. 

13. Wybór prezesa WZBS. 

14. Dyskusja nad kandydaturami do Zarządu WZBS i Komisji Rewizyjnej. 

15. Wybór członków Zarządu WZBS. 

16. Wybór członków Komisji Rewizyjnej. 

17. Głosowanie nad wnioskami. 

18. Zamknięcie Zebrania. 

 

Za uchwałą głosowała większość delegatów. Następnie zgodnie z pkt 4) Porządku Obrad 

większością głosów przyjęta została: 

 

Uchwała nr 4  

 

WZD przyjmuje Regulamin WZD w brzmieniu przedstawionym przez Zarząd. 

 

Zatwierdzony regulamin stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Ad 5) Przewodniczący WZD poprosił o zgłaszanie kandydatur do Komisji Skrutacyjnej. 

Spośród zgłoszonych kandydatur zgodę na kandydowanie wyrazili: Michał Powałka 

i Małgorzata Bębnik. W głosowaniu jawnym podjęta została: 

 

Uchwała nr 5 

 

WZD powołuje Komisję Skrutacyjną w składzie: Michał Powałka i Małgorzata Bębnik. 

 

Za uchwałą głosowała większość delegatów. W wyniku ukonstytuowania się Komisji 

Skrutacyjnej jej przewodniczącym został Michał Powałka, a Wiceprzewodniczącą - 

Małgorzata Bębnik. Potwierdzony protokół Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik nr 2 do 

niniejszego protokołu. 
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Ad 6) Przewodniczący WZD poprosił o zgłaszanie kandydatur do Komisji Mandatowej. 

Spośród zgłoszonych kandydatur zgodę na kandydowanie wyrazili: Jerzy Noworol, 

Aleksandra Szemietowa-Kopeć oraz Kuba Mierzwiński. Następnie w głosowaniu jawnym 

większością głosów WZD przyjęło uchwałę następującej treści: 

 

Uchwała nr 6 

 

WZD powołuje Komisję Mandatową w składzie: Jerzy Noworol, Aleksandra Szemietowa-

Kopeć i Kuba Mierzwiński. 

 

W wyniku ukonstytuowania się Komisji jej Przewodniczącym został Jerzy Noworol, 

a Sekretarzem Kuba Mierzwiński. Potwierdzony protokół Komisji Mandatowej stanowi 

załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

  

Ad 7) Do Komisji Wniosków zgodzili się kandydować: Janusz Woźniak i Jerzy Bejma. 

W głosowaniu jawnym, przy 20 głosach za, 0 przeciw i 2 wstrzymujących się przyjęto 

uchwałę: 

 

Uchwała nr 7 

 

WZD powołuje Komisję Wniosków w składzie: Janusz Woźniak i Jerzy Bejma. 

 

W wyniku ukonstytuowania się komisji wniosków jej przewodniczącym został Janusz 

Woźniak, a Sekretarzem - Jerzy Bejma. Potwierdzony protokół Komisji Wniosków stanowi 

załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Ad 8) Prezes ustępującego Zarządu Michał Kalita podsumował skróconą kadencję Zarządu. 

Wcześniej rozdano Delegatom podsumowanie kadencji w formie wypunktowanego listu do 

Delegatów i Gości. Pismo Prezesa stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Ad 9) Reprezentant Komisji Rewizyjnej WZBS Kazimierz Grzeszkowiak podsumował 

skróconą kadencję Zarządu. Zrelacjonował, że Komisja  dokonała uprzednio kontroli 

w biurze Zarządu WZBS oraz w biurze rachunkowym WZBS i jej zalecenia zostały 

wykonane. Wystawił Zarządowi pozytywną ocenę z dokładnością do organizacji kongresu 

GPW, która pozostawiała dużo do życzenia (co zostało zresztą opisane w ,,Świecie 

Brydża’’). Docenił natomiast szybkie reakcje Zarządu i dyrekcji kongresu na problemy 

wynikające z nowej lokalizacji. Sprostował, że nie może wystawić Zarządowi absolutorium 

za rok 2018, gdyż ten jeszcze się nie skończył. Ubolewał nad tym, że wraz z trwaniem 

kadencji rezygnowali kolejni członkowie Zarządu.  

 

Ad 10) Dyskusja. Głos zabrali: 

● Kolega Janusz Maliszewski zauważył, że zgodnie ze statutem Zarząd na 30 dni 

przed planowanym WZD powinien był rozesłać Delegatom sprawozdanie 

z działalności Zarządu WZBS za upływającą kadencję. Spytał czy WZD wydało 

na poprzednim Zebraniu Zarządowi jakieś zalecenia i wytyczne, z których 

wykonania Zarząd powinien się rozliczyć. 
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● Kol. Tadeusz Luzak odnosząc się do słów Prezesa o braku możliwości 

zorganizowania GPW 2018 w Centrum Konferencyjnym Wojska Polskiego 

powiedział, że w styczniu miał informację, że pojawiła się taka możliwość.  

● Kol. Jarek Markowski pochwalił Zarządu za utworzenie Centrum Sportów 

Umysłowych, dodał jednak że oddanie sali przy ul. Polinezyjskiej do dyspozycji 

Fundacji na rzecz WZBS (której dożywotnim Prezesem jest Tadeusz Luzak) 

całkowicie ten sukces zaprzepaszcza. Skrytykował Zarząd za brak jakichkolwiek 

działań w celu odzyskania kontroli nad salą, brak zmian w statusie oraz 

nieprzedstawienie sprawozdania finansowego (a jedynie bilansu). Skrytykował 

też Komisję Rewizyjną za brak działań w celu rozwiązania konfliktu w Zarządzie. 

● Kol. Jarosław Kostrzewa zauważył, że Zarząd na skróconą kadencję został 

powołany niejako ,,ratunkowo’’. Dodał też, że liczba Delegatów obecnych na 

zebraniu jest zbyt mała, aby móc coś poważnego zmienić w WZBS. 

● Kol. Janusz Woźniak zauważył, że prace nad stworzeniem CSU zaczęły się 

jeszcze w poprzedniej kadencji Zarządu. 

● Kol. Urszula Górecka-Wideryńska opowiedziała o początkach CSU. 

Przypomniała, że Fundacja na rzecz WZBS musiała zostać powołana, bo WZBS 

jako stowarzyszenie nie ma możliwości dysponowania salą. Zaapelowała, aby do 

nowego Zarządu kandydowały osoby świadome tego, że praca społeczna jest 

czasochłonna i wymaga poświęceń. 

● Przewodniczący Zebrania przypomniał, że dyskusja powinna dotyczyć 

podsumowania kadencji ustępującego Zarządu. Wytyczne na przyszłą kadencję 

zostaną przedstawione jako wnioski. 

● Kol. Michał Kalita omówił pracę Fundacji. Podkreślił, że WZBS nie finansował 

remontu sali, a robiły to osoby prywatne. 

● Kol. Tadeusz Luzak poprosił, aby nie poświęcać Zebrania na omawianie spraw 

Fundacji. 

● Kol. Roman Kowalewicz odniósł się do słów kol. Luzaka i opowiedział, jak mimo 

starań nie udało mu się nawiązać współpracy z Centrum Konferencyjnym Wojska 

Polskiego i że w roku 2018 zorganizowanie tam GPW było niemożliwe. 

Następnie odpowiadając kol. Maliszewskiemu poinformował, że nie przypomina 

sobie jakichkolwiek wytycznych WZD wobec Zarządu. 

● Kol. Piotr Dybicz wniósł aby - zgodnie z pismem Prezesa - Skarbnik Zarządu 

Roman Kowalewicz omówił stan finansów WZBS. 

● Kol. Edward Krusiewicz odniósł się do (wspomnianej w piśmie Prezesa) 

rezygnacji Michała Kality z Rady Fundacji. Jego zdaniem rezygnacja powinna 

być złożona do WZBS, a nie do Zarządu Fundacji. 

● Kol. Roman Kowalewicz poinformował, że WZBS jest w dobrej sytuacji 

finansowej, ma oszczędności i kupuje dużo sprzętu. Powiedział także, że jest 

zadowolony ze współpracy z Fundacją, problemem może być jedynie współpraca 

Fundacji ze spółdzielnią mieszkaniową (właścicielem sali). 

● Kol. Janusz Maliszewski nalegał, aby Zarząd składał nie tylko sprawozdania 

finansowe, ale też sprawozdania z merytoryczne tak, zaś WZD głosowało nad 

absolutorium.  

 

Ad 11) Komisja Mandatowa poinformowała, że wydano 32 mandaty spośród 

58 uprawnionych. W związku z tym uznała zebranie za ważne w drugim terminie. 
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Poświadczający to dokument oraz lista obecności stanowią załączniki nr 6 i 7 do niniejszego 

protokołu. Później wydano jeszcze 3 mandaty spóźnionym Delegatom.  

 

Ad 12) Kol. Łukasz Kalbarczyk zaproponował kandydaturę Romana Kowalewicza na 

Prezesa WZBS. Podkreślił zalety i zasługi Skarbnika ustępującego Zarządu. Zainteresowany 

wyraził zgodę na kandydowanie. Kol. Jarek Markowski zaproponował kandydaturę 

Arkadiusza Ciechomskiego. Zapytał, czy jest możliwość aby wynagrodzenie, które kol. 

Ciechomski pobiera z tytułu umowy o pracę jako sekretarz biura WZBS mogłoby być 

wypłacane mu jako Prezesowi (jeśli zostanie wybrany). Kol. Ciechomski nie zgodził się 

kandydować i udzielił poparcia kandydaturze kol. Kowalewicza. Innych kandydatur nie 

zgłoszono. Dyskutowano nad interpretacją statutu co do pobierania wynagrodzenia przez 

prezesa. Obecny statut nie przewiduje takiej możliwości (§7 1. ,,WZBS jest organizacją 

pożytku publicznego i opiera swoją działalność na pracy społecznej członków’’).  

Ad 13) Przewodniczący zarządził przerwę na przygotowanie kart do głosowania. Po 

przerwie omówił formułę wyborów, a następnie z pomocą Komisji Mandatowej wydał karty 

do głosowania. Po przerwie na policzenie głosów przewodniczący Komisji Skrutacyjnej 

poinformował, że głosów na Romana Kowalewicza oddano 31, przeciw 2, zaś 1 głos był 

nieważny. W związku z powyższym przyjęta została:   

 

Uchwała nr 8 

 

WZD powołuje Romana Kowalewicza na Prezesa WZBS.  

 

Ad 14) Nowy Prezes odebrał gratulacje i podziękował za zaufanie. Zasugerował, aby nowy 

Zarząd liczył 7 osób. Następnie zaproponował do Zarządu kandydatury: Arkadiusza 

Ciechomskiego, Radosława Luli, Macieja Czajkowskiego, Jarosława Kostrzewy, Janusza 

Maliszewskiego, Małgorzaty Maruszkin oraz Sławomira Latały. Kol. Małgorzata Maruszkin 

była nieobecna na zebraniu i nie udało się uzyskać jej zgody na kandydowanie. Pozostali 

wymienieni zgodzili się. Następnie spośród kandydatów zgłoszonych przez WZD zgodę na 

kandydowanie wyrazili: Edward Krusiewicz, Jerzy Bejma (oraz pisemną, zaocznie) Krzysztof 

Makuch. Przewodniczący Zarządził głosowanie jawne nad uchwałą następującej treści: 

 

Uchwała nr 9 

 

Zarząd WZBS w kadencji 2018-2022 będzie liczył oprócz Prezesa 6 członków.  

 

Uchwała została przyjęta (30 głosów za, 0 głosów przeciw, 2 wstrzymujące się). Następnie 

zarządzono przerwę na przygotowanie kart do głosowania.  

 

Ad 15) Po przerwie przygotowane karty wydano delegatom, a następnie policzono głosy. 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał wyniki. Do Zarządu dostali się Arkadiusz 

Ciechomski (28 głosów), Maciej Czajkowski (28 głosów), Radosław Lula (25 głosów),  

Janusz Maliszewski (18 głosób) oraz  Jarosław Kostrzewa (17 głosów). Edward Krusiewicz 

otrzymał 14 głosów, zaś Krzysztof Makuch - 8 głosów. Obsadzenie szóstego miejsca 

wymagało dodatkowego głosowania ze względu na remis (po 16 głosów) pomiędzym 

Jerzym Bejmą a Sławomirem Latałą. Jednak Jerzy Bejma zrezygnował z kandydowania do 

Zarządu najbliższej kadencji. Tym samym WZD podjęło uchwałę następującej treści: 
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Uchwała nr 10 

 

WZD powołuje Zarząd WZBS kadencji 2018-2022 w składzie: Prezes Roman Kowalewicz, 

Arkadiusz Ciechomski, Maciej Czajkowski, Jarosław Kostrzewa, Sławomir Latała, Radosław 

Lula oraz Janusz Maliszewski.  

 

Ad 14) Do Komisji Rewizyjnej zgodzili się kandydować: Kazimierz Grzeszkowiak, Jarek 

Markowski, Michał Kalita, Janusz Woźniak oraz (zaocznie, poprzez pisemną zgodę) Jerzy 

Jodełka.  

 

Ad 17) Czas na przygotowanie kart do głosowania przeznaczono na wystąpienie Komisji 

Wniosków. Przewodniczący Komisji Wniosków odczytał propozycje złożone przez 

uczestników Zebrania: 

● zobligowanie Zarządu do działań mających na celu odzyskanie kontroli nad Fundacją 

na rzecz WZBS (WZBS był fundatorem Fundacji, ale zgodnie ze statutem Fundacji 

na tym jego rola się kończy); 

● powołanie Komisji Statutowej (obecny statut WZBS wymaga zmian, warto rozważyć 

czy WZBS ma być stowarzyszeniem stowarzyszeń (tak jest obecnie) czy 

stowarzyszeniem osób oraz przedyskutować kwestię wynagradzania członków 

Zarządu); 

● reaktywowanie ligi szkolnej; 

● reaktywacja turniejów o wyjazdy zagraniczne (cyklu turniejów, w których nagrodą jest 

sfinansowanie udziału w zagranicznych zawodach); 

● wspieranie brydża w mniejszych, lokalnych społecznościach i wizytacja takowych 

przez nowy Zarząd; 

● przygotowanie sprawozdania za rok 2018, w którym również będzie uczestniczył 

poprzedni Zarząd w okresie, który jego dotyczy; 

● podziękowania wobec byłego Zarządu. 

Najwięcej emocji wzbudził pierwszy wniosek. Prezes Fundacji na rzecz WZBS kol. Tadeusz 

Luzak wyjaśnił, że współpraca Fundacji z WZBS układa się dobrze, stawka za wynajem sali 

(przez WZBS) to jedynie 60 zł/h. Dodał, że równie dobrze możnaby obligować Zarząd do 

przejęcia jakiejkolwiek innej organizacji. Nowowybrany Prezes Roman Kowalewicz 

potwierdził dobre relacje między Fundacją o WZBS. Zaproponowano zmianę treści wniosku, 

ale wnioskodawca nie zgodził się. 

Głosowania: 

Projekt uchwały  

 

WZD obliguje zarząd do podjęcia działań w celu odzyskania kontroli nad Fundacją na rzecz 

WZBS. 

 

W głosowaniu jawnym projekt uchwały został odrzucony (8 głosów za, 9 przeciw, 

10 wstrzymujących się). 

 

 

Uchwała nr 11 

 

WZD obliguje Zarząd do powołania Komisji Statutowej. 
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W głosowaniu jawnym uchwała została przyjęta (21 głosów za, 0 przeciw, 

3 wstrzymujące się). 

 

Uchwała nr 12 

 

WZD obliguje Zarząd  do reaktywacji Ligi Szkolnej. 

 

W głosowaniu jawnym uchwała została przyjęta (24 głosy za, 0 przeciw, 

7 wstrzymujących się). 

 

Uchwała nr 13 

 

WZD obliguje Zarząd  do reaktywacji turniejów o wyjazdy zagraniczne. 

 

W głosowaniu jawnym uchwała została przyjęta (10 głosów za, 6 przeciw, 

11 wstrzymujących się). 

 

Wnioski o większe skupienie na turniejach lokalnych oraz przedstawienie przez były Zarząd 

sprawozdania z działalności nie zostały sformułowane jako kategoryczne uchwały, a jako 

prośby WZD do Zarządów. 

 

Uchwała nr 14 

 

WZD pragnie podziękować byłemu Zarządowi i Komisji Rewizyjnej. 

 

W głosowaniu jawnym uchwała została przyjęta (18 głosy za, 0 przeciw, 10 wstrzymujących 

się). 

 

Ad 16) Przez aklamację przyjęto, że Komisja Rewizyjna powinna liczyć 3 członków. 

Przewodniczący zarządził głosowanie w trybie tajnym nad wyborem członków Komisji 

Rewizyjnej. Po wydaniu kart, głosowaniu oraz policzeniu wyników przewodniczący Komisji 

Skrutacyjnej poinformował, że Kazimierz Grzeszkowiak uzyskał 21 głosów, Janusz Woźniak 

17 głosów, Michał Kalita 16 głosów, Jerzy Jodełka 15 głosów, zaś Jarek Markowski 10 

głosów. Wszystkie oddane głosy były ważne. W związku z powyższym przyjęto, że podjęta 

została: 

 

Uchwała nr 15 

 

WZD powołuje Komisję Rewizyjną w kadencji 2018-2022 w składzie: Kazimierz 

Grzeszkowiak, Janusz Woźniak i Michał Kalita. 

 

Protokoły Komisji Skrutacyjnej z głosowań wyborczych stanowią załączniki nr 8, 9 i 10 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad 18) Ok. godz. 21.20 Przewodniczący WZD ogłosił wyczerpanie porządku i zamknięcie 

zebrania.  
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…………………….………. 
Protokolant Zebrania 
Anna Kosiorek 

….………………………… 
Przewodniczący Zebrania 

Witold Stachnik 

 


